

Lammehave



GARTNERIET LAMMEHAVE har siden 1986 specialiseret sig i produktion af Passiflora. Gartneriet producerer i 8.500 m² væksthuse 12-15 forskellige arter/krydsninger. Der produceres såvel bøjlevarer, espalier samt andre specielle opbindinger.

Gartneriet producerer endvidere et stort antal Carnivorous (køddædende planter).



Lammehave Nursery has specialized in Passiflora since 1986. 12-15 different species/hybrids are cultivated in the 8,500 m² of greenhouses.

In addition to Passiflora Lammehave Nursery produces a very high quantity of Carnivorous (fly traps).



Die GÄRTNEREI LAMMEHAVE hat sich seit 1986 auf die Herstellung von Passionsblumen spezialisiert. Die Gärtnerei produziert 12-15 verschiedene Arten/Kreuzungen auf einer Gewächshausfläche von 8.500 m². Es werden sowohl Pflanzen auf Formbügeln, Spalierpflanzen und andere spezielle, hochgebundene Pflanzen hergestellt. Die Gärtnerei produziert außerdem eine große Anzahl von Carnivorous (Fleischfressende Pflanzen).

 **Lammehave**

Nordmarken
DK-5750 Ringe
Ph.: +45 6262 1091
E: info@lammehave.dk
Lev.: 50825

www.lammehave.dk

PASSIFLORA
SORTIMENT • ASSORTIMENT • SORTIMENT

Fotografat 2015



Lammehave

Passiflora



Caerulea



Amethyst



Eynsford gem



Empress Eugenie



Wilgen K. Verhoeff



Monique Klemann

NEW



Snow Queen

NEW



Aurantia



Citrina



Innocentia



Byte



Marijke



Lady Margret



Piresü



Morifolia Andy



Pura Vida



Passiflora er en eksotisk slyngplante med karakteristiske blomster og frugter. Der findes ca. 500 forskellige arter, der gror vildt i op til 2.000 meter over havets overflade i det subtropiske og tropiske Amerika, Australien og Afrika.

Passiflora er velegnet som stueplante og blomstrer fra marts til oktober. En del Passiflora egner sig endvidere som udendørs klatreplanter med blomstring fra juni.

Produktinfo:

- Alm. bøjle i 12,5 cm potte
- 76 cm pyramide i 17 cm (2 ltr.) decopotte
- 50 cm pyramide (5 sorte pinde) 12 cm potte
- Småplanter



Passiflora are exotic climbing plants with flowers and fruit. There are about 500 different species and they grow wild in tropical and sub-tropical areas on the American, African and Australian continents. They can be found growing up to and at 2,000 m above sealevel.

Passiflora are lovely house plants, suitable for conservatories, sitting rooms and even gardens.

They flower from May till October and at sheltered corners of the garden they will flower from June until October. Some species produce edible fruit if the conditions are right.

Productinfo:

- Bow 12,5 cm pot
- 76 cm Pyramid in 17 cm (2 ltr.) decopot
- 50 cm Pyramid (5 black sticks) 12 cm Topf
- Youngplants



Die Passionsblume (Passiflora) ist eine exotische Kletterpflanze mit charakterischen Blüten und Früchten. Es gibt zirka 500 verschiedene Arten, die bis zu 2.000 Meter über dem Meeresspiegel im subtropischen und tropischen Amerika, Australien und Afrika wild wachsen. Die Passionsblume ist als Zimmerpflanze gut geeignet und blüht von März bis Oktober. Einige der Passionsblumen eignen sich ebenfalls als Kletterpflanzen im Freien mit einer Blütezeit ab Juni.

Produktinfo:

- Bow 12,5 cm pot
- 76 cm Pyramide in 17 cm (2 ltr.) decopot
- 50 cm Pyramide (5 Schwarze Stöcke) 12 cm Topf
- Jungpflanzen